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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1202 Utbetalning av det utlovade hyresstödet

Snart tre veckor efter regeringens förslag om tillfälliga hyresrabatter har 
fortfarande ingen lösning levererats, och för många av landets företagare blir 
läget alltmer akut.

Än så länge har inte en enda krona betalats ut, men samtliga kostnader består 
hos företagen. Skälet till varför inga pengar har delats ut än är senfärdig svensk 
byråkrati samt att man inväntar ett godkännande från EU-kommissionen. 

Någon tidsram för när EU-kommissionen ger sitt godkännande finns i dagsläget 
inte, och för varje dag blir situationen för både handlare och fastighetsföretag 
alltmer ansträngd. Visserligen har det sagts vilka företag, baserat på SNI-koder, 
som kan täckas in av hyresstödet, men några tydliga åtgärder för att påskynda 
genomförandet av hyresstödet har inte presenterats.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Hur avser ministern att snabba på processen så att det utlovade hyresstödet kan 
betalas ut så snart som möjligt så att inte svenska företag och jobb går under i 
onödan?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-17
Besvaras senast
2020-04-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


